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Protokoll från ordinarie stämma för Fågleviks Samfällighetsförening 
GA:5 och GA:6, 2008-03-13 i Lillebyskolan 

 
1. Mötets öppnande.   

Bengt Jalnäs öppnade mötet.  
 
2. Mötets behöriga utlysande. 

Årsstämman godkände att mötet var behörigt utlyst. 
 
3. Godkännande av dagordning. 

Dagordningen godkändes av årsstämman. 
 
4. Val av 2 justeringsmän att jämte mötesordförande justera årsmötesprotokollet. 

Justeringsmän Stefan Hasselfors och Lars Sellbrandt. 
 
5. Val av 2 st. rösträknare 

Rösträknare Stefan Hasselfors och Lars Sellbrandt. 
 
6. Styrelsens berättelse.  

Bengt går igenom verksamhetsberättelsen. Verksamhetsberättelsen godkändes av årsstämman. 
 
7. Revisionsberättelse. 

Inger gick igenom revisionsberättelse. Revisionsberättelsen godkändes av årsstämman. 
 
8. Ansvarsfrihet för styrelsen. 

Ansvarsfrihet till styrelsen godkändes av årsstämman.  
 
9. Framställningar från styrelsen eller motioner från medlemmarna. 

Två motioner har inkommit till styrelsen.  
-Vattenproblem på Häggvägen 34-38. 
-Vattenöversvämning på Fågleviksfjällväg/Gullfjällsvägen., vägtruman. 
Årsstämman beslutade att motionerna behandlas i styrelsens löpande arbetsflöde.  

 
10. Styrelsens förslag till utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd. 
Irene gick igenom utgifts- och inkomststat samt debiteringslängd.  
 
Irene gick igenom styrelsens långsiktiga budgetförslag på asfalteringsbehov av vägar. Styrelsens 
förslag på årsavgift för väg är 1400 kr. Årsavgiften godkändes av årsstämman.  
 
Irene gick igenom styrelsens långsiktiga budgetförslag för dikensbehov. Styrelsens förslag på årsavgift 
för dike är 800 kr.  Ett förslag kom upp på mötet på att höja diket till 1000 kr. Årsstämman röstade om 
1000 kr och 800 kr. 800 kr godkändes av årsstämman. 
 
Debiteringslängden fanns framlagd för granskning på årsstämman. 
 
Inbetalningskort kommer att gå ut under April 2008, sista betalningsdag är 31 Maj 2008.  
Årsavgift för GA:5 (väg) per andel är 1400 SEK och för GA:6 (vatten) är 800 SEK.  
Ej inbetalda årsavgifter kommer att överlämnas till Kronofogdemyndigheten för indrivning! 
 
11. Val av styrelse. 
 
Dessa poster valdes: 
 
Invalda förra året, 2007, på 2 år: 
Post  Namn  Antal år Adress 
Ledamot  Jan Ramstedt   Näckrosvägen 11 
Ledamot  Christian Strömblad  Fågleviksvägen 30A 
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Dessa poster valdes 2008: 
Post  Namn  Antal år Adress 
Ledamot, kassör Anette Ullbrandt    fyllnadsval på 1 år Kvarnfallsvägen 1 
Ledamot, sekreterare Annelie Lind  2 år Näckrosvägen 21 
Ledamot, ordförande  Irene Gustafsson. 2 år Näckrosvägen 9 
 
Suppleant  Maria Normark 1 år Gullfjällsvägen 3 
Suppleant  Annika Hulthén 1 år Näckrosvägen 33 
Suppleant  Gustaf Hedlund 1 år Bergegårdsvägen 4 
 
Områdesansv. Rune Bjurdell 1 år Fågleviksvägen 20 
Områdesansv. Anders Sandahl 1 år Kvarnfallsvägen 2 
Områdesansv. Bengt Jalnäs  1 år Solglimtsvägen 5 
Områdesansv.  Ingvar Karlsson 1 år Solhällsvägen 14 
 
Firmatecknare för Fågleviks Samfällighetsförening GA:5 och GA:6 är ordförande Irene Gustavsson 
och kassör Anette Ullbrandt, var och en för sig.  
 
12. Val av revisorer. 
Ordinarie:   Inger Karlsson 1 år 
  Judit LaBundy 1 år 
Revisorssuppleant:  Anders Sandahl 1 år 
 
13. Val av valberedning. 
Maria Normark och områdesansvariga valdes till valberedning. 
 
14. Övriga frågor 
 
Frågan kom upp att sätta upp farthinder på Fågleviksvägen i höjd med Lilla Fågleviksvägen. 
Diskussions mellan styrelsen och Sverigehuset pågår att Sverigehuset skulle återställa farthinder på 
Fågleviksvägen. Sverigehusen har föreslagit att ställa ut betong ender och styrelsen vill att 
Sverigehuset återställer farthinder. Någon form av farthinder kommer att sättas ut på vägen. 
 
Frågan kom upp om samfälligheten kan klippa gräset på "fotbollsplanen" mellan Tennvägen och 
Brottarvägen. Detta område är kommunens mark. Detta ligger inte inom samfällighetens stadgar så 
detta kan samfälligheten inte ta på sig att sköta. Detta kan vara en fråga för "Lilleby sommarstuge 
förening" ordförande Benny Nyberg. 
 
Stämmoprotokoll kommer att finnas tillgängligt hos sekreterare Annelie Lind på Näckrosvägen 21 och 
på föreningens hemsida www.fåglevik.info samt även uppe på föreningens informationstavlor i 
området.  
 
15. Mötets avslutning 
Ordförande tackade för visat intresse och förklarade mötet avslutat. 
 
Vid protokollet Ordförande  Justeringsman Justeringsman 
 
 
 
 
Annelie Lind  Bengt Jalnäs  Stefan Hasselfors Lars Sellbrandt 
 


